
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning - 
bilag 

Hvem 

17-
17.o5 

Godkendelse af dagsorden 
 

 Alle 

Referat: Velkommen til Søren, som afløser Jens som medarbejderrepræsentant. 
                Forældrerepræsentanterne gør opmærksom på, at Anette ikke længere er suppleant. 
17.05-
17.30 

 Anbefaling til skærmbrug 
 

Bilag findes på 
undervisningsministeriets 
hjemmeside 

Alle  

Referat:  
 
Bred enighed i lærergruppen om at det er gode anbefalinger og at det grundlæggende er det allerede en 
del af praksis på PVG. 
Skærme lægges væk, når de ikke bruges. 
Der ses mange fordele for skærme til PVGs målgruppe i forhold til at nogen elever har vanskeligt at holde 
på en blyant, hvor skærme giver flere forskellige muligheder fx for at tale til udstyr.  
Gode muligheder i forhold til undervisning. Selvom en elev er udfordret ved at bruge en blyant, så 
støttes de selvfølgelig ved at træne brug, men med skærme/digitale værktøjer behøver det ikke blive en 
forhindring for læring i fagne. 
Noget af det, der kan være en udfordring, er at forældre kan være uenige dem imellem. 
 
Skolebestyrelsen anbefaler at skolen følger anbefalingerne i videst muligt omfang, hvor der er behov for 
afvigelser, afstemmes det med forældrene. Det præsenteres på et forældremøde i den enkelte klasse, 
hvordan der bruges skærm. 
 
Der ønskes en opmærksomhed på dagens samlede skærmforbrug i de enkelte klasser og for den enkelte 
elev. 
 
I forhold til fritidsdelen, er der en stor opgave i at være opmærksomme på hvor meget eleverne bruger 
skærm, fordi de vil rigtigt gerne bruge skærm. Pædagogerne har endnu ikke drøftet anbefalingerne. Der 
er ingen tvivl om at skærm/spil kan noget fantastisk i forhold til denne børnegruppe. Eks en gruppe, man 
ikke kunne få til at være fælles om spil og ture, fik ved at benytte PlayStation, et grundlag for senere at 
spille fælles brætspil og tage fælles på ture. 
 
Bestyrelsen foreslår at der laves retningslinjer for brug af skærm i KKFO. Det skal drøftes med forældre, 
hvis der er behov for at afvige fra retningslinjerne. 
 
17.30-
17.40 

Evaluering af flytning og erfaringer til returflyt  Tove og ledelsen 

 Skolebestyrelsesmøde 
SB møde 28.08.24 kl. 17-19 på Siljangade 5, personalerummet 
Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 
George Frölich, Anne-Katrine Thørring 
 
Suppleanter:  Anette in Sook Holmen,  Sofie Juul Hjort 
 
Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Søren Madsen 
(Lærer), Siri B. Helleren (KKFO-leder) Lisette Ørsted (souschef) 
 

Ordstyrer 
Referent 
Afbud 

 
Ane 
Sofie, Lisette, Anette, Nanna, Jeanne 
 
Jannie er stand in for Jeanne under pkt vedr skærm 



Det går godt og langt det meste er pakket ud. 
 Udskolingen har fået helt nye møbler med mulighed for indretning af rum i rummet. 
 
På Siljangade er der mulighed for at gå direkte ud fra alle klasselokaler og det virker til at eleverne 
virkelig trives med dette. 
 
Der er en forsigtig oplevelse af at opstart af indskoling og opstart af skoleåret er roligt. 
 
Det mærkes på nogle elever, at det er en stor opgave med alt det nye og derfor udtrættes. 
 
Forældrene oplever at flytningen er gennemført til UG med kryds og slange af personalet. Eks videoer fra 
en af klasserne. 
Det kan overvejes om der kunne ønskes flere midler fra kommunen til arbejdet med at flytte, når der skal 
flyttes tilbage. Der blev for eksempel ikke givet tilskud til KKFO’s flytning. Særligt i forhold til at denne 
børnegruppe har brug for ekstra forberedelse ved ændringer og er ekstra følsomme overfor ændringer. 
 
  
17.40-
17.50 

Samlæsning - hvad dækker begrebet over og 
hvordan kan det se ud i praksis/ser det ud i 
praksis? 

 Lisbet 

Referat:  
Samlæsning er, når elever fra forskellige årgange undervises i samme klasse.  
Der tages udgangspunkt i den enkelte elev og der undervisningsdifferentieres i alle klasser.  
Kl 
17.50-
18.30 

Skole-hjemsamarbejdet - næste skridt i 
processen, herunder hvordan understøttes 
klassesammenhold. 
Noter fra vores temadrøftelse er sendt af Anne 
Katrine 

 

 Anne Katrine og 
alle 

 
Vedr. fælles forældremøde, så er der ikke et sted, hvor det kan holdes samlet i år, så det holdes i de 
enkelte klasser. 
 
I forhold til klassesammenhold, er der brug for at personalet bakker op om det og giver lidt tid på 
forældremøde til planlægning. Det er en opfordring til at der laves et arrangement og ikke et krav. 
 
Kontaktforældredel af den fremlagte præsentation tages ud af præsentationen, da vi ikke har besluttet 
om vi har kontaktforædre og vi ikke har defineret hvad en sådan skal have af opgaver. Vi tager det på 
listen over punkter till et kommende møde, om vi gerne vil have en trivselsforældre. 
 
Det arbejde der var i gang med principper for skolehjem samarbejde før sommerferien, sættes på hold, 
på grund af sygdom i ledelsesgruppen. 
18.30- 
18.40 

Personalesituationen, en orientering om 
ansættelser og fordeling på klasserne, herunder 
vores nye tiltag med flyvere ansat på skolen 

 Lisbet 

Referat:  
KKFO – pt 14 pædagoger. På grund af økonomi er der reduceret i antal pædagoger fra 16 til 14 på meget 
kort tid. Der er kun 58 tilmeldt til KKFO ud af 73 mulige. Dette forhold har en betydning for hvor mange 
pædagoger det er muligt at have i skoletiden. 
 
Der er stor forvirring blandt de nye forældre om hvordan det er med betaling til KKFO og 50% reduktion i 
prisen. KKFOleder Siri sender derfor information om betaling ud til alle. 
 
På mellemtrinnet er det gået fra 6 pædagoger til 3 pædagoger og det er en kæmpe forskel og en 
udfordring. Det betyder at KKFO skal tænke nyt. Det vil være en kulturændring. 
 



Økonomien er presset og skolen har valgt at ansætte pædagogiske medhjælpere. Der er ansat en fast til 
børnehaveklassen. Der er yderligere ansat to flyvere (pædagogisk medhjælp) på skolen til at dække akut 
opstået sygdom og andet kort fravær. Ved længere kendt fravær vil det altid blive forsøgt, at ansættes en 
uddannet vikar. 
 
Souschef fra Gerbrandskolen kommer fra på mandag d 2.09.24 og hjælper ledelsen i perioden mens 
Lisette er sygemeldt. Mads Bruun de Neergaard, har erfaring som leder og har tidligere også arbejdet 
med kategori 3 børn. 
Alle medarbejdere arbejder sammen med at få hverdagen til at fungere i forhold til den aktuelle 
situation med sygdom i ledelsen og der er heldigvis et stærkt sammenhold personalet imellem. 
Kl 
18.40 – 
18.50 

Skoleplanen for 2024-25 Bilag vedlagt til 
bestyrelsens orientering 

Lisbet 

Referat:. 
Skoleplanen har været fremsendt til gennemsyn som en orientering. 
Skoleplanen viser hvordan lærernes tid bruges. 
Kl     
Referat:  
    

 
    
 
    
 
    
Referat:  
 
Kl 
18.50-
19 

INFO kort fra: 
 Ledelsen 
 Skolebestyrelsen 
 Medarbejdere 

 

Info  Respektive 
ansvarlige 

 
 

Punkter til kommende møder: 

 Faglokaler (pkt kommer på dagsorden, når der er taget en politisk beslutning om lovpligtige 
faglokaler) Sofie tilbyder sin hjælp til gennemgang af faglokaler og ideer til placering og indretning 
af faglokale 

 Årshjul 
 Specialanalysen 
 Skole- hjemsamarbejde 

 

 
 
 

 


